
ŠTEPANJSKO NASELJE
Po sprejetju novega statuta

KS smo se tudi v Štepanjskem
naselju lotili samoupravne
preobrazbe krajevne skupno-
sti, ki se je zaključila s prvo
sejo delegatske skupščine KS.

Pot do sklica in konstitui-
ranja skup'ščine KS je bila
precej naporna, saj je bilo
treba ustanoviti ulične skup-
nosti, izvoliti delegate in de-
legacije v okviru teh skupno-
sti, pa družbenopolitičnih or-
ganizacij, družbenih organi-
zacij in društev ter delegate
delovnih organizacij. To delo
je uspešno opravila KK
SZDL, ki je hkrati vodiia or-
ganizacijske in kadrovske po-
stopke za novo vodstvo KS.

Na prvi seji skupščine KS
23. januarja je dosedanji
predsednik zbora delcgatov
KS Vlado Črne opozoril na
ključne probleme nadalj-
njega razvoja KS. Stanovanj-
ska gradnja naselja je prak-
tičnozaključena, preostane le
še gradnja spremljajočih ob-
jektov. Z naselitvijo zadnjih
stanovalcev so podane vse
možnosti za razvijanje in po-
glabljanje samoupravnih od-
nosov, pri čemer bo moralo
sodelovati kar največ kraja-
nov tako prek hišne in kra-
jevne samouprave, dela dele-
gacij in družbenopolitičnih
organizacij ter drugih oblik
organiziranja krajanov.

Naši krajani se bodo morali
vključiti v razvojna prizade-
vanja KS, tj., predvsem za
čimprajšnjo gradnjo druge
osnovne šole, potrošniškega

centra Emona, družbenih ob-
jektov pri malih stanovanjih
ob Litijski cesti, doma KS, go-
stinskih objektov, PTT
omrežja, poslovne enote
Ljubljanske banke, poslovnih
prostorov za obrtne dejavno-
sti, doma za starejše občane
itd.

Čimprej bo treba zaključiti
urbanistično podobo naselja,
urediti nemoteno signalizaci-
jo, kanalizaci jo v južnem delu
naselja in še kaj.

Mnogo dela nas čaka pri ra-
zvoju kulturne dejavnosti,
skrbi za socialno šibke druži-
ne, zdravstvenega varstva, te-
lesne kulture, Ijudske
obrambe in družbene samo-
zaščite, varstva okolja, na po-
dročju razvijanja humanih,
tovariških in dobrih sosedskih
odnosov itd.

Delovnih nalog je torej za
vse dovolj. Narediti bo treba
delovni program za letošnje
in prihodnja leta ter oprede-
liti vrstni red. To bo tudi ena
prvih nalog novega sveta in
skupščine KS.

Po dokaj bogati in obširni
razpravi so delegati skupščine
sprejeli vsebinske usmeritve
za delo in izvolili za predsed-
nika skupščine KS Franca
Rejca, za podpredsednika Al-
freda Golavška, za predsed-
nico sveta KS Gabrijelo
Jelen, izvolili so člane sveta
KS, poravnalnega in potroš-
niškega sveta. Tajniške posle
bo še naprej opravljal Andrej
Rajsman.
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